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 Z Á P I S N I C A 

 

z 13. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov, 

konaného dňa  18. 12. 2024  

___________________________________________________________________________ 

 

Hodina začatia       :  15. 45 hod. 

Hodina ukončenia  :  17. 20 hod. 

Miesto konania      :  zasadačka miestneho úradu, Povstania českého ľudu 1, Košice 

Počet prítomných   :  podľa prezenčnej listiny 

 

1. O t v o r e n i e  

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

3. Bezpečnostná situácia v mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

4. Informácia o činnosti kontrolóra mestskej časti 

a) Kontrola plnenia uznesení MiZ MČ Košice-DH 

b) Správa kontrolóra o činnosti za rok 2024 

c) Pán kontrol za I. polrok 2025 

5. Finančný a programový rozpočet na roky 2025 - 2027 

6. Rozpočet MČ KE-DH na rok 2024 – VI. zmena – návrh 

7. VZN o symboloch a ochranných známkach MČ KE-DH - návrh 

8. Personálne otázky 

9. Určenie sobášnych dní 

10. Interpelácie 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

 

 

K bodu 1       

     13. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva MČ Košice–Dargovských hrdinov otvoril 

a prítomných privítal starosta MČ, PhDr. Dominik Babušík. Konštatoval, že je prítomných         

10 poslancov, miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné. Z omeškania zo zasadnutia MiZ sa 

ospravedlnili poslanci Jaroslav Dvorský a Mgr. Ľubor Kalafus. Neprítomný poslanec               

Ing. Marián Sidor. 
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K bodu 2  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí, poslankyňa JUDr. Zuzana Antošová, PhD., a 

poslanec Ing. Roman Križalkovič. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

v o l í  

za overovateľov zápisnice z 13. zasadnutia MiZ MČ Košice-DH poslancov Zuzanu Antošovú 

a Romana Križalkoviča. 

 

Hlasovanie:  za 10, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Mgr. Marek Štefanisko, Roland Georgiev 

a PhDr. František Vaľko. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

v o l í  

za členov návrhovej komisie poslancov: Mareka Štefaniska, Rolanda Georgieva a Františka 

Vaľka. 

   

Hlasovanie:  za 10, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

Do rokovacej miestnosti sa dostavil poslanec Ing. Marián Sidor. 

 

Poslanci hlasovali o predloženom návrhu programu rokovania. 

 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

s c h v a ľ u j e    

zverejnený program 13. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  

Košice-Dargovských hrdinov. 

 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 3 

Starosta PhDr. Dominik Babušík privítal riaditeľa obvodného oddelenia stanice PZ KE-DH 

a zástupcu veliteľa mestskej polície stanice Východ. 

Poslanec Mgr. Marek Štefanisko sa pýtal sprostredkovane od občanov, či boli nahlasované 

prípady obťažovania obyvateľov Furče skupinkou neprispôsobivých občanov pri OC Torysa.  

Zástupca veliteľa mestskej polície odpovedal, že neevidujú v predmetnej oblasti zvýšený 

výskyt nahlasovaného protiprávneho konania. 

 

Poslanec Eduard Valkovský sa zaujímal o: 

-  situáciu s narastajúcou skládkou pod Adlerovou ulicou 

Starosta odpovedal, že tento stav monitoruje aj mestská časť a v týchto dňoch boli odtiaľ 

odvezené dva veľkokapacitné kontajnery (dodané mestom Košice).  

Vedúci životného oddelenia PhDr. Erik Stiborek doplnil, že s upratovaním predmetného 

priestoru významným spôsobom pomáhali členovia MoaPS. 

-  apeloval na zvýšený pohyb hliadok polície v tejto oblasti 

-  pýtal sa na možnosť vrátenia veľkokapacitných kontajnerov do záhradkárskych oblastí 

Starosta reagoval, že po zmene vo VZN si má spoločenstvo záhradkárov zabezpečiť 

v súčinnosti s mestom Košice samostatný kontajner. S tým, že kontajnery na zelený odpad 

ostali. 

Poslanec Ing. Matúš Novák, PhD., sa dopytoval na:  

-  možný problém s hromadením odpadu na odpočívadle na Sečovskej ceste 

Starosta odpovedal, že  podnet bol posunutý veliteľovi mestskej polície stanice Východ 

a situácia je monitorovaná. 

-  počet vrakov motorových vozidiel v mestskej časti 

Starosta – informácia z pred mesiaca je, že evidujeme šesť takýchto nepojazdných vozidiel. 

- intenzitu monitorovania prechodov pre chodcov policajnou hliadkou pri školách 

Zástupca veliteľa mestskej polície reagoval, že v období vianočných sviatkov mestská polícia 

monitorovala najexponovanejšie prechody pre chodcov pešími hliadkami vo zvýšenej miere.   

 

 

 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

a) Správu o činnosti stanice MsP východ o stave verejného poriadku za obdobie od  

15. 09. 2024 do 11. 12. 2024, 

 

b) Správu o stave bezpečnostnej situácie v služobnom obvode Obvodného oddelenia 

PZ Košice-DH od 01. 01. 2024 do 28. 11. 2024. 

 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 4 

K bodu Informácia o činnosti kontrolóra mestskej časti, rozprava neodznela.  

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

a)    b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

1. Kontrolu plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice  

Dargovských hrdinov zo dňa  18. 09. 2024, 

 

2. Správu o kontrolnej činnosti kontrolóra mestskej časti Košice-Dargovských  hrdinov 

od 14. 09. 2024 do 13. 12. 2024. 

 

b)    s c h v a ľ u j e 

 

       Plán kontrol za I. polrok 2025.   

 

 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 5  

Poslanec Ing. Vladislav Stanko, DPA, MBA, LL.M., sa pýtal na nejasnosti vo finančnom 

a programovom rozpočte, konkrétne na položky, ktoré boli uhradené v tomto roku 2024, ale 

realizovať sa budú v roku 2025. 

Starosta reagoval tým, že ide o časový posun. Kedy sa zakúpené pódium, ktoré je momentálne 

nezmontované v sklade, nestihlo umiestniť na miesto jeho určenia, nakoľko došlo 

k nedorozumeniu, a namiesto ohlášky stavby je potrebné riešiť stavebné povolenie, ktoré je 

časovo náročnejšie.  

Kontrolór MČ Ing. Mgr. Martin Farkašovský reagoval, že s ohľadom na to, že sa zmenila 

finančná situácia mestskej časti v súvislosti s dlhom, keďže návrh na upustenie od vymáhania 

pohľadávky bol podaný pred viac ako rokom a stanoviskom ŠFRB bolo potvrdené zaniknutie 

pohľadávky z dôvodu uplynutia zákonnej lehoty. Vzhľadom k uvedenému by bolo prospešné 

vykonať zmeny v zaužívaných postupoch pri zostavovaní návrhov rozpočtu. Odporúčal 

zadávať dlhodobejšie ciele, s ktorých by mal návrh rozpočet vychádzať. V mestskej časti 

v súčasnosti absentuje takýto tzv. akčný plán, ktorý by bol prospešný pri žiadaní externých 

prostriedkov. Odporúčal vytvorenie takého dokumentu minimálne strednodobého charakteru. 

Starosta vyjadril súhlas s kontrolórom mestskej časti. 
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Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

 

a)    s c h v a ľ u j e     

1.) Finančný a programový rozpočet mestskej časti Košice–Dargovských hrdinov na rok 

2025 

Príjmy celkom          1 830 448 € 

Výdavky celkom           1 830 448 € 

 

Bežný rozpočet 

Príjmy    1 724 723 € 

Výdavky               1 715 448 € 

Rozdiel – prebytok          + 9 275 € 

 

Kapitálový rozpočet 

Príjmy          8 365 € 

Výdavky            115 000 € 

Rozdiel – schodok       -106 635 € 

 

Finančné operácie 

Príjmové              97 360 € 

Výdavkové                       0 € 

Rozdiel – prebytok        +97 360 € 

 

 

 

2.) použitie rezervného fondu v rozpočte mestskej časti na rok 2025 vo výške 74 800 € v 

súlade s § 15 ods. 2 Peňažné fondy zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v znení neskorších predpisov. 

 

3) zhodnotenie voľných finančných prostriedkov v slovenských bankových inštitúciách 

 

4.) Dotácie v zmysle VZN mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov č. 1/2024 

o poskytovaní dotácií podľa návrhu komisie. 

 

 

b)  b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

      Finančný a programový rozpočet: 

 na rok 2026   na rok 2027 

príjmy celkom  1 952 576 €   1 888 599 € 

výdavky celkom  1 736 234 €   1 700 942 € 

 

Bežný rozpočet 

príjmy   1 952 576 €   1 888 599 € 

výdavky  1 679 734 €   1 644 442 € 

Rozdiel – prebytok     272 842 €      244 157 € 

 

Kapitálový rozpočet 
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príjmy     0 €           0 € 

výdavky      56 500 €        56 500 € 

Rozdiel – schodok        -56 500 €      - 56 500 € 

 

Finančné operácie 

príjmy    0 €                0 € 

výdavky   0 €                0 € 

Rozdiel – prebytok/schodok 0 €                0 € 

 

Súčasťou tohto uznesenia je Programový rozpočet mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

na rok 2025 a Programový rozpočet mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov na roky      

2026 – 2027. 

 

 

Hlasovanie:  za 10, proti 0, zdržal sa 1, uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 6 

Vedúci finančného oddelenia Ing. Marek Antoš: k tejto VI. zmene v rozpočte sme pristúpili 

z dôvodu, že plánujeme tak ako minulý rok uhradiť záväzky z nájomného tento rok, to znamená 

nájomné za priestory tzn. úradu za I. kvartál budúceho roka, plus vyplatiť to čo nebolo 

v rozpočte plánované, aby sme ušetrili finančné prostriedky v budúcom roku. Došlo aj k úprave 

jednotlivých položiek v rámci programu, podľa toho aké bolo čerpanie do novembra tohto roku.  

Máme zapracovaný aj transfer z mesta Košice, ktorý nám v priebehu decembra bol zaslaný, a je 

to doplatok výpadku podielových daní. Táto dotácia (určená mestom Košice na bežné výdavky)  

bude použitá na vyplatenie za úhradu nájmu celého úradu. 

 

 

 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

s c h v a ľ u j e    

 

VI. zmenu rozpočtu mestskej časti Košice–Dargovských hrdinov na rok 2024 

 

Bežný rozpočet   

Príjmy  1 991 887 € 

Výdavky  1 855 165 € 

Rozdiel – prebytok                           136 722 € 

 

Kapitálový rozpočet                           

Príjmy         25 278 € 

Výdavky      162 000 € 

Rozdiel – schodok   - 136 722 € 

 

Finančné operácie  
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Príjmové            1 636 € 

Výdavkové            1 636 € 

Rozdiel – prebytok                                   + 0 € 

 

Príjmy celkom                         2 018 801 € 

Výdavky celkom                    2 018 801 € 

Rozdiel – prebytok                                   + 0 € 

 

 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 7 

Starosta uviedol, že ide o dopracovanie VZN, kde bolo doplnené oficiálne logo mestskej časti, 

ktoré pozostáva z erbu a z názvu mestskej časti, ktoré bude používané hlavne pri procese 

využívania dotácií. Používanie ochrannej známky so súhlasom. Taktiež, že organizácie 

zriadené mestskou časťou nepotrebujú na používanie súhlas. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

a) s c h v a ľ u j e    

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2024 o symboloch a ochranných známkach mestskej časti 

Košice-Dargovských hrdinov v predloženom znení.                        

 

 

b)    r u š í   

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2015 o erbe a vlajke mestskej časti Košice-Dargovských 

hrdinov zo dňa  28. 9. 2015. 

 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

Bod 8 

Poslanec Ing. Vladislav Stanko, DPA, MBA, LL.M., odstúpil z postu člena Komisii na ochranu 

verejného poriadku,  životného prostredia a výstavby s účinnosťou od  1. 1. 2025 z dôvodu 

pracovnej vyťaženosti mimo územia SR. 
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Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

informáciu o vzdaní sa členstva  poslanca Vladislava Stanka v Komisii na ochranu verejného 

poriadku,  životného prostredia a výstavby s účinnosťou od  1. 1. 2025. 

 

 

Hlasovanie:  za 10, proti 0, zdržal sa 1, uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

K bodu 9 

K bodu Určenie sobášnych dní, rozprava neodznela. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

a) s c h v a ľ u j e    

 

určenie sobášnych dní na piatok v čase od 12.00 h do 14.00 h vrátane a na sobotu v čase od 

13.00 h do 15.00 h vrátane, na rok 2025 tak, ako je to uvedené v prílohe č. 1.                        

 

b) r u š í   

   

Uznesenie miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov č. 74/2023 

v písm. a) zo dňa 20. 12. 2023.   

 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

K bodu 10 

Interpelácie neboli podané. 
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K bodu 11 

Poslanec Ing. Matúš Novák, PhD., sa pýtal na možnosť obnovenia techniky používanej na 

zasadnutiach zastupiteľstva MČ (konkrétne mikrofónov) a zverejňovania nahrávok zo 

zasadnutí.  

Starosta odpovedal, že sa nebráni obnoveniu respektíve doplneniu mikrofónov a taktiež je 

prístupný zverejňovaniu minimálne zvukových nahrávok z MiZ. Požiadal finančné oddelenie 

o zapracovanie požiadavky na obnovu techniky do rozpočtu. 

Poslanec Eduard Valkovský požiadal o sfunkčnenie presmerovania služobného mailu na 

súkromný.  

Starosta: 

- pripomenul možnosť darovania 2% z daní pre neziskovú organizáciu Furča 

- poďakoval sa za účasť poslancov na otvorení K-parku 

- oznámil uvedenie Lidl-čistinky do prevádzky  

- uviedol predpokladaný termín (január 2025) mimoriadneho MiZ z dôvodu 

vysporiadania majetkovo-právnych vzťahov medzi mestom Košice, Správou mestskej 

zelene a našou mestskou časťou, ktoré sa týkajú projektu revitalizácie parku a fontány 

na Bašťovanského ulici. Ďalšou z vecí na prejednanie je úprava zásad participatívneho 

rozpočtu a jeho zefektívnenia, lepšieho nastavenia financovania, väčšieho zapojenia 

občanov mestskej časti do hlasovania o projektoch. Taktiež úprava rokovacieho 

poriadku na podnet kontrolóra mestskej časti, Ing. Mgr. Martina Farkašovského. 

Poslanec Matúš Novák sa zaujímal o: 

-  pozemok na úpravu parkovacích miest (Stará Sečovská) 

Starosta odpovedal, že v úpravách sa bude pokračovať v budúcom roku. 

-  parkovacie miesta na Zupkovej ulici 

Starosta: na tieto pakovacie miesta je spracovaný projekt, ktorý ráta s 5-6 miestami na 

parkovanie. 

- obrubníky na Bielocerkevskej ulici 

Prednosta miestneho úradu PhDr. Peter Derevjaník, PhD., budeme sa snažiť situáciu vyriešiť 

osadením nižších obrubníkov. 

 

     Po vyčerpaní bodov programu rokovania starosta mestskej časti PhDr. Dominik Babušík 

poďakoval prítomným za účasť, poprial príjemné prežitie vianočných sviatkov a zasadnutie 

Miestneho zastupiteľstva MČ Košice-DH ukončil.  
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      ............................................                                          ................................................ 

     PhDr. Dominik Babušík, v. r.                                    PhDr. Peter Derevjaník, PhD., v. r.   

                      starosta                                                                         prednosta MÚ 

 

 

 

Overovatelia : JUDr. Zuzana Antošová, PhD., v. r.  

                        Ing. Roman Križalkovič, v. r.   

                                          

 


	Z Á P I S N I C A

